

Canadian art news
Nouvelles en art Canadien

*****THIS FORM MUST BE COMPLETED BEFORE SUBMITTING*****

The Canadian Art News website promotes work by CANADIAN artists and will only accept submissions regarding events that included CANADIAN artists.

I would like the following to be announced on the Canadian Art News website:
Je voudrais annoncer l'événement suivant sur le site Nouvelles en art Canadien :

The event is :
L'événement est :

- () Conference / conférence
- () Call for papers / appel de communications
- () Exhibition / exposition
- () Forum
- () Publication
- () Public Lecture / conférence publique
- () Other / autres – Specify / spécifier : _____

Title / titre: _____

Date: _____

Place (complete address including city and province, a phone number for information and a website if available)

Endroit (adresse complete incluant la ville et la province, un numéro de téléphone pour information et un site internet si il y a lieu) _____

Description (give names of speakers, artists, writers, subject, and all relevant information MAX. 250 WORDS)
Description (donner les noms des conférenciers, artistes, auteurs, sujets et toute autre information pertinentes)_____

If you would like to include one image with your announcement:

The image should be at 72 dpi and no more than 400 x 600 dpi, JPG format. You must obtain permission (from the artist and from the photographer) to reproduce the image prior to submission of this announcement. Information to publish with the image:

Si vous désirez inclure une image avec votre annonce :

L'image doit être à 72 ppp et pas plus de 400 x 600 ppp en format JPG. Vous devez obtenir tous les droits de reproduction avant de soumettre votre annonce. Les informations qui doivent accompagner votre image :

Artist name / nom de l'artiste : _____

Title of the work / titre de l'œuvre : _____

Date : _____

Medium and dimensions / medium et dimensions: _____

Photographer and residential area / photographe et lieu de residence:_____

Forward this completed form and the image if any to: institut@alcor.concordia.ca

Faire suivre ce formulaire complété et l'image à: institut@alcor.concordia.ca

*****THIS FORM MUST BE COMPLETED BEFORE SUBMITTING*****